
Zápis                                                                                                                                             

z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z. s. 28. dubna 2016 v zasedací 

místnosti Mze ČR (pracoviště SZIF Svitavy) 

Přítomní členové rady: Vladimír Buchta, Zdeněk Kadlec, Ing. Julius Štaud, Mgr. Iva 

Kumhálová 

Omluveni: Mgr. Marta Bauerová, Pavel Čížek, Jaroslav Drozdek                                                                                                  

Neomluveni: 0                                                                                                                                             

Ostatní přítomní: Ing. Petr Kovář, Eduard Jedlička, Petr Škoda, DiS., Stanislava Vaněčková                    

                                                                                                                                                                       

Jednání zahájil předseda spolku Vladimír Buchta v 13:00 hodin. Přivítal přítomné a nechal 

schválit program jednání Rady uvedený na písemné pozvánce s doplněným bodem jednání 

Jednací řád Rady spolku Místní akční skupiny Svitava z. s.: 

1. Zahájení a kontrola usnesení z poslední schůze Rady – Buchta 
2. Informace o podání žádosti o podporu strategie „SCLLD“ MAS Svitava – Škoda 
3. Dotační podpora z Pardubického kraje (POV) – Škoda 
4. Informace o MAP, animační aktivity v oblasti školství – Vaněčková 
5. Udržitelnost projektů (OPTP, Löw-beerovy vily) – Škoda 
6. Členské záležitosti (přijetí člena) – Škoda 
7. Personální záležitosti (úprava platového výměru manažerky MAS) – Škoda 
8. Výroční zpráva za rok 2015 – Škoda 
9. Jednací řád Rady spolku Místní akční skupiny Svitava z. s. 
10. Návrhy na schválení, diskuze 

 

Ad 1) Kontrolu usnesení z poslední schůze Rady, konané 11. 2. 2016 provedl předseda spolku 

Vladimír Buchta. Přijatá usnesení byla splněna.                                                                   

USNESENÍ: 

1. Rada MAS bere na vědomí kontrolu usnesení z poslední schůze Rady 11. 2. 2016. 
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 2) Předseda předává slovo panu Škodovi, který Radu informuje o podání žádosti o 

podporu strategie „SCLLD“ MAS Svitava. Přítomným sděluje, že strategie byla odeslána dne 

29. 3. 2016 na MMR v 1. kole příjmu žádostí. Dále podává informace obdržené od předsedy 

KS MAS Pk: Strategii nepodalo celkem 15 MAS, 90 % strategií se vrací k doplnění v kontrole 

přijatelnosti, koncem dubna bude vyhlášena 2. výzva na podání strategií, která potrvá pouze 

3 měsíce, další výzva v roce 2016 pravděpodobně nebude (MAS, které neprojdou 

hodnocením a nestihnou termín 2. kola, budou mít problém plnit milníky v roce 2018). 

Podání žádosti na režii je doporučeno předkládat až po hodnocení formálních náležitostí a 

přijatelnosti. Manažer Škoda doplňuje, že dle stanovených lhůt v MPIN, bychom měli obdržet 

hodnocení formálních náležitostí a přijatelnosti do 24. 5. 2015. Nicméně, situace je taková, 



že MMR je s hodnocením strategií min. 1 měsíc v prodlení. Po této kontrole následuje věcné 

hodnocení strategie jednotlivými ŘO. Předpoklad ukončení věcného hodnocení strategie dle 

stanovených lhůt by měl být k 30. 9. 2016 a následné schválení dokumentu na nejbližší NSK. 

Předpoklad vyhlášení prvních výzev nejdříve koncem roku 2016. 

Manažer také upozorňuje, že na vypořádání a nápravu nedostatků v rámci kontroly 

formálních náležitosti a přijatelnosti je lhůta 10 pracovních dní. Doporučuje Radě MAS 

přijmout usnesení na pověření vedoucího pracovníka SCLLD k vypořádání připomínek 

v průběhu hodnocení strategie, s tím, že veškeré provedené úpravy ve strategii budou 

projednány a schváleny na nejbližší Valné hromadě. 

Manažer dále sděluje, že byly zveřejněny pravidla k PRV a OP ZAM a také se připravují 

semináře a workshopy k jednotlivým OP. Manažeři MAS jsou přihlášeni na seminář 

v Olomouci (11.5.) k OP ZAM a v Praze (12.5.) administrace výzev v rámci CLLD v PRV a IROP.  

Dle MPIN musí být všechny strategie Místních akčních skupin projednány na Regionální stále 

konferenci. Za MAS Pk prezentovala všechny strategie předsedkyně KS MAS pí. Ondráčková 

na RSK dne 27. 4. v Pardubicích. Kancelář MAS vypracovala a zaslala poklady pro prezentaci 

strategií na RSK. 

USNESENÍ: 

2.1. Rada MAS bere na vědomí informaci o podání žádosti o podporu strategie CLLD MAS 
Svitava. 
 
2.2 Rada MAS pověřuje vedoucího zaměstnance pro realizaci CLLD k vypořádání připomínek 
obdržených v průběhu hodnocení Strategie komunitně vedeného místního rozvoje Místní 
akční skupiny Svitava z. s. pro období 2014-2020. Veškeré provedené úpravy strategie 
budou schváleny na nejbližší Valné hromadě.  
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 3) Manažer Škoda hovoří o dotační podpoře z Pardubického kraje z Programu rozvoje 

venkova. Žádost o podporu byla zaslána na Pk v září 2015. V rámci projektu chce MAS 

nárokovat provozní výdaje (služby, mzdy, propagace), celkové náklady na projekt činní 130 

tis. a podpora je poskytována ve výši 70 % (91 tis.). Pk naší žádost schválil a je připravena 

smlouva k podpisu. Dotace by měla být připsána na účet MAS nejpozději do 90 dnů od 

podpisu dohody. 

USNESENÍ: 

3. Výbor a Rada MAS schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z Programu obnovy 
venkova s Pardubickým krajem na „Provozní výdaje MAS Svitava na rok 2016“. Celkové 
způsobilé výdaje projektu činní 130 000 Kč. Dotace se poskytuje ve výši 91 000 Kč. 
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 



Ad 4) Manažerka Vaněčková podává zprávu o projektu Místní akčního plánu vzdělávání a 

animačních aktivitách v oblasti školství. Zmiňuje se o stavu žádosti o podporu MAP a také o 

probíhající spolupráci a poradenské činnosti školám. 

USNESENÍ: 

4. Rada MAS bere na vědomí informace o MAP a animačních aktivitách v oblasti školství. 
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 5) Informace o udržitelnosti projetu OPTP a Löw-berrovy vily podává manažer Škoda.  

V rámci udržitelnosti projektu OPTP, měla MAS povinnost zaslat strategii do 20 pracovních 

dnů od schválení SCLLD nejvyšším orgánem MAS ke zveřejnění do online databáze strategií. 

Hlášení k udržitelnosti zaslal 31. 3. 2016 administrátor projektu Ing. Škrabal. V minulém 

týdnu MAS obdržela zprávu z MMR o závěrečném vyhodnocení akce. 

Na projekt spolupráce Löw-berrovy vily se též vztahují povinnosti v rámci udržitelnosti 

projektu. MAS by měla každoročně projekt prezentovat v regionu, formou putovní výstavy 

(bannery 8 ks). P. Kadlec navrhl, že by se výstava mohla prezentovat koncem léta v obci 

Chrastavec. Dalším návrhem bylo výstavu propagovat v rámci oslav výročí 760 let od založení 

města Svitavy. Předseda doporučuje zkontaktovat městys Svitávku a dohodnout se na 

předání výstavních bannerů a zahájit přípravu a plánování prezentace projektu v našem 

regionu. 

USNESENÍ: 

5. Rada MAS bere na vědomí informace o udržitelnosti projektu OPTP a Löw-beerovy vily. 
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
                                                                                                                                                                        

Ad 6) Manažer MAS předkládá návrh na přijetí člena obce Brněnec do spolku MAS, se 

zařazením do zájmové skupiny Místní samospráva a ostatní veřejný sektor. 

USNESENÍ: 

6. Výbor a Rada MAS schvaluje přijetí nového člena Obec Brněnec s přiřazením do zájmové 
skupiny Místní samospráva a ostatní veřejný sektor a ukládají kanceláři MAS uvědomit o 
tom nového člena s požadavkem úhrady členského příspěvku na rok 2016. 
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

 

 

 



Ad 7) Manažer Škoda předkládá návrh na úpravu platového výměru manažerky Vaněčkové 

v návaznosti na projekt MAP a objasňuje přítomným důvod jeho úpravy. Výše původního 

celkového platu zůstává neměnná. 

USNESENÍ: 

7. Výbor a Rada MAS schvaluje úpravu měsíčního platu uvedeného v platovém výměru 
manažerky Stanislavy Vaněčkové a to následovně:  17 550 Kč - manažer pro realizaci 
projektu Místní akční plán vzdělávání (MAP), 6 050 Kč - manažer pro realizaci strategického 
plánu MAS Svitava. Nový platový výměr nabývá účinnosti od 1. 5. 2016. 
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 8) Radní byly seznámeni s obsahem vypracované Výroční zprávy za rok 2015. VZ 

vypracoval p. Škoda ve spolupráci s p. Jedličkou. 

USNESENÍ: 

8. Výbor a Rada MAS bere na vědomí vypracování Výroční zprávy za rok 2015 a doporučuje 
jí ke schválení na nejbližší Valné hromadě. VZ bude po schválení Valnou hromadou zaslána 
na spolkový rejstřík a uveřejněna na webu MAS. 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Ad 9) Manažer Škoda předkládá návrh Jednacího řádu Spolku Rady Místní akční skupiny 

Svitava z. s.. Také se zmiňuje o nutnosti aktualizovat jednací řády Kontrolní a Výběrové 

komise. Návrhy jednacího řádu budou projednány na nejbližších schůzích jednotlivých komisí 

a přeloženy Radě ke schválení. 

USNESENÍ: 

9. Rada MAS schvaluje  Jednací řád Rady spolku Místní akční skupiny Svitava z. s.  
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

Předseda ukončil jednání Rady v 14:15 hodin. 

 

Zapsala: Petr Škoda, DiS., 29. 4. 2016 

 

Ověřil: Vladimír Buchta, 2. 5. 2016        

 


